Mrs.Marina Oswald Box 2015 Dallas Texas, USA

March 8, 1963

Уважаемая Карима Николаевна!

а также места проживания.

В ответ на Ваше письмо сообщаем, что для рассмотрення Вашего ходатайства о возвращении на Родину Вам необходимо: заполнить 3 экз. прилагаемой при этом анкети, представить 3 экз. своей подробной биографии, написать заявление на ния Посла СОСР в США /3 экз./ о Вашем добровольном мелании возвратиться на Родину с указанием специальности, по которой Вы мелали бы работать,

приложить 3 фотокарточки паспортного размера, подпасаммых на лицевой отороче / а также фотокарточки Вашего ребечка/.

приложить одно или два письма от Ваших родотвенчинов, живущих в СССР и приглашающих Вас и себе на интельство.

Песле получения от Вас указанных документов, мы направим ваше ходатайство на рассмотрение местных советских вывотей . Срок рассмотрения - 5-6 месяцев.

В случае возчикновения каких-дибо вопросов или затруд ниши, пишите нам или звоните по телерону. Нам адрес:

13 24 comme

C y BOLEON HENL

Н. Резниче∾ко Зав. Ко≃сульским отделом

COMMISSION EXHIBIT &

## EMBASSY OF THE UNION OF SOVIET SOCIALISTS REPUBLICS Consular Division 1609 Decatur Street, N. W. Washington, D. C.

## TRANSLATION

Mrs.Marina Oswald Box 2915 Dallas Texas, USA March 8, 1963

Dear Marina Nicolaevna!

In reply to your letter we inform you that for purpose of examining your request concerning your return to the homeland it is necessary for you:

> To fill out an application in 3 copies, Furnish 3 copies of your detailed biography, Write a request in the name of our Ambassador to USSR in 3 copies.

About your voluntary wishes to return to your homeland with indication of your profession in which you would wish to work and also of the place of residence:

Furnish 3 photos of passport size signed on the face of the photograph and also photographs of your child. Furnish one or two letters from your relatives residing in the USSR who are inviting you to live with them.

After receiving from you above-mentioned documents we will forward your request for processing to the local Soviet authorities. Time of processing requires 5 to 6 months.

In event of any questions or difficulties please write to us or call us on the telephone. Our address is

Decatur Street, 1609, N. W., Washington, D. C., telephone TU 2-58-29.

Respectfully yours,

/s/ V. Gerasimov

N. Reznichenko In Charge of the Consulate Section of the Soviet Embassy in United States